
Bestyrelsens beretning om 2019 
Fremlagt på generalforsamlingen i 2020 

Der har siden generalforsamling i 2019 været afholdt ét bestyrelsesmøde nemlig juni 2020. 
Drøftelser og beslutninger har været håndteret via mail. I denne beretning skitseres de 
væsentligste. 
 
Generalforsamlingen for 2020 blev ikke afholdt rettidigt i henhold til foreningens vedtægter. 
Dette skyldes COVID-19 pandemien og restriktioner i forsamlingsfriheden i Danmark. 
Medlemmerne blev orienteret per mail om denne særlige udskydelse først 6. maj og dernæst 
11. maj. 
 
Tiltag 
En hjertestarter er blevet indkøbt, opsat og taget i brug i Den Fælles Grundejerforening 
Ryget Skovby (DFGRS). Hjertestarteren er installeret på østgavlen af Lærkehavens 
Fælleshus, og den er tilmeldt central registrering af leverandøren, således eventuelle 
hjerteløbere og andre kan finde den. Udgifter er pålagt DFGRS og dermed hver enkelt 
forening. 
 
Beslutninger/drøftelser 
Gebyr til pengeinstitut har været drøftet da prisen har været steget og nu er oppe på 3.000 
kr/år. Bestyrelsen har afsøgt muligheden for at skifte pengeinstitut og spare penge, men det 
har ikke været muligt at finde alternativer. Vi fortsætter derfor i Nordea. 
 
Beboerudskiftning 
Ingen beboerudskiftning i 2019, men i midten af april 2020 flyttede Anni ind i nr. 15. 
 
Arrangementer 
Vejfesten d. 17. august var en succes i år med vores nye festtelt. Der var også slush-ice 
maskine og til deling med Enebærhaven en airtrack (luftpudebane). 
 
Havedag d. 2. juni var også en succes med aktive hænder til beskæring mv. 
 
Sædvanen tro var der gløgg og æbleskiver i carporten i nr. 24 d. 1. december. 
 
Fastelavn d. 23. februar 2020 blev afholdt i carporten i nr. 12. 
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